
Referat styremøte NBF skole 15.09.2023 

Kl. 14.00-15.00 på Teams 
Til stede: Arne-Harald Steilbu, Anne Brit Ingholm, Stine C. Nerland, Hans-Petter Storemyr, Anette 
Krolack, Ingeborg Eidsvåg Fredwall og Åse Haugland (referent) 
 

Saker 
1) Godkjenne referat fra styremøtet 23.01.2023 

Referat ble godkjent. 
Kommentar: skolene har ikke nok læremidler. NFFo har utgitt en rapport hvor de har kartlagt 
hvordan det står til med læremidler i skolen. Ingeborg legger lenke til rapporten i chaten. 
 

2) Referatsaker/til informasjon 

• Regnskap per nå v/Arne-Harald 

• Office-bruker gjennom NBF sentralt v/Arne-Harald  

• Siste nytt fra Aksjon skolebibliotek v/Anne Brit  

• Status for regjeringens lesestrategi v/Anne Brit  

• Referat fra IASL-konferansen i Roma v/Stine og Anette  

• Referat fra IFLA-seksjonsmøte v/Hans-Petter 
 
Regnskap: Inntekter kr 67 000, kr 8000 kommer i aktivitetsstøtte. Overskudd på ca. 10 000 (se for 

øvrig vedlegg). 

Må etterlyse regning: foredragsholder fra Faktisk 

Office-bruker: Vi har en office-bruker gjennom NBF sentralt. NBF skole og de andre spesialgruppene 

og lokallagene har fått egen bruker som NBF betaler for. Arne-Harald prøver den ut. Meningen at vi 

kjører teamsmøter gjennom den og at vi har alt av filer der.  

Siste nytt fra Aksjon skolebibliotek: Har vært stille etter innspillet på leselyststragien i mai. Innspill til 

en NOU. Arrangement i Arendal: Tilstanden i norske skulebibliotek der Ingeborg var ordstyrer. Fin 

samtale, bl.a. om forskriften det skal jobbes med. Bare en politiker, Hege Bae Nyholt, fra Rødt som 

leder utdanningskomiteen, hadde ikke stor tro på forskriften. Utdanningsdirektoratet skal jobbe med 

forskriften, skal senes på høring. 

Kampanje Heia skulebiblioteka! på Instagram. Viktig at det blir blest om skolebiblioteket. 

Status for regjeringens lesestrategi: Vet ikke hva som skjer nå.  

Referat fra IASL-konferansen i Roma: Nettverksbygging (ca 200 deltakere). Selv om det er ulike 

nasjoner, går mange av de samme utfordringene igjen. Temaer: bygge kultur rundt lesing, 

biblioterapi, kunstig intelligens (mer teknisk enn praktisk). I Portugal er det ansatt en nasjonal 

skolebibliotekkoordinator, pluss en koordinator i hvert distrikt for å bygge opp skolebibliotekene.  

Forskningspresentasjoner. Erasmus-utveksling – fin mulighet for våre skolebibliotekarer til 

kompetanseheving i Europa. 

Referat fra IFLA-seksjonsmøte: Kunstig intelligens og forskning. Foredrag fra Sørøst-Asia, Sør-Korea, 

Kina, Japan og New Zealand er kommet langt innen forskning. Hva kan vi bruke det til? Litt for teknisk 

oritentert. Det har stått mye om IFLA i Bok og biblioteket, en del støy bl.a. fordi man har valgt Dubai 

https://program.arendalsuka.no/event/user-view/20698


som konferansested neste år (brudd på menneskerettigheter). Mange land har boikottet. 

Anbefalingen fra Norge er ikke å dra. IFLA-ledelsen sier at de holder fast ved at møtet blir i Dubai. 

3) Deltagelse på organisasjonsmøtet 2.-3. november? 
Arne-Harald har meldt seg på. De fra styret som vil, kan delta på møtet, NBF dekker reise og 

opphold for to personer, NBF Skole dekker for resten. Varer fra kl. 15 torsdag til kl. 15 fredag. 

Hvis de fleste kommer, kan vi ta et fysisk styremøte. 

 
4) Bidra med seminar under bibliotekmøtet i Haugesund? 

NBF Skole har blitt spurt om vi vil arrangere et seminar på 45 min. under bibliotekmøtet i 

Haugesund. Vil vi gjøre det? Må stå for utgiftene selv. Temaforslag: Kombinasjonsbibliotek.   

Bibliotekmøtet og skolebibliotekkonferanse arrangeres samme år. Vi har ikke kapasitet til å 

bidra begge steder og da velger vi å være med å arrangere skolebibliotekkonferansen. 

Forslag: At Bibliotekmøtet og skolebibliotekkonferansen arrangeres på ulikt år (begge hvert 

2. år), så det ikke blir to store konferanser samme året. 

 
5) Være med å arrangere skolebibliotekkonferanse i Kristiansand i 2024? 

Teamsmøte 25. september kl. 14.15. Mange har spurt om det blir ny konferanse. Ingeborg 

har tatt initiativ overfor skolebibliotekarforeningen, Foreningen Les og NBF skole. 

Barnebokinstituttet kan også spørres om å være med i en programgruppe. Har spurt Udir, de 

kan ikke svare før statsbudsjettet er lagt fram. Prøver å lande noen datoer snart. Søke penger 

fra UiA. Kan NBF skole gå inn med noe? Skal det være 1 eller 2 dager? Kanskje noen parallelle 

seminarer (grunnskole/vgs) på én dag. Lunsj-til- lunsj? 

 
6) Vervekampanje for NBF i perioden 15.09-15.10 – hvordan bruke den? 

Flyers. Dele det på facebook. Lokallagene kan også dele det i deres kanaler. Pluss andre 

biblioteksider på soiale medier. 

 
7) Midler fra Fritt Ord til skolebibliotek 

• Gjelder videregående skole 

• Svare på fire spørsmål som Fritt Ord lurer på 
Formål jobbe med kildekritikk, Hva skal pengene brukes til? Når skal det lyses ut? Hva ser de 
for seg, hva støtter de? Vi trenger mer informasjon, bl.a. om kriterier. 

 
8) Eventuelt 

Nyhet: Ingeborg meddeler at Regjeringen i Sverige har bevilget store beløp til bemanning av 
skolebibliotek og fysiske læremidler. Pressekonferanse i dag 15.09.23. Les mer her.  
 

 

Ref.  
Åse H. 
25.09.23 

https://www.regeringen.se/pressmeddelanden/2023/09/regeringens-lassatsning-bemannade-skolbibliotek-och-pengar-for-att-kopa-in-bocker/?fbclid=IwAR08ZDPSBSsBozLYjK8HK0zKSwKOS-lVc9kMukEvtYDU6ebYaWp_V8vVyP4

